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Anna Escribano recollirà el premi de ‘Millor Jugadora de Futbol Sala’ a la Gala Estrelles,

que es celebrarà el proper dilluns a l’Antiga Fàbrica Estrella Damm i es podrà seguir en

directe a TV3 a partir de les 19.45 hores.

Una temporada històrica. La jugadora del Poio Pescamar FS, Anna Escribano, recollirà el

guardó  a  ‘Millor  Jugadora  de  Futbol  Sala’  a  la  Gala  Estrelles,  que  es  celebrarà  el

proper dilluns 18 de desembre a l’Antiga Fàbrica Estrella Damm, i que es podrà seguir

per TV3 a partir  de les 19.45 hores.  Un premi que ha arribat per ‘’sorpresa’’,  segons

comenta Escribano. Tot i això, és ‘’una il·lusió i un honor poder compartir aquest premi

amb gent que ha guanyat tantes coses’’, afirma la catalana.



L’ala catalana, nascuda a Sabadell el setembre de 1999, va arribar l’any 2019 al Poio



Pescamar i acaba de renovar, per quarta temporada consecutiva, amb el club gallec on

la temporada anterior van fer història. ‘’Va ser la millor temporada del club aconseguint

la 2a posició a la lliga. El nivell és altíssim i quedar segones i entrar als play-offs és molt

difícil’’, comenta la catalana. A més, el Poio Pescamar va guanyar la XV Copa Galícia, la

tercera de la història del club, i Anna Escribano va ser nomenada MVP.

Anna  Escribano  va  començar  amb  el  CN  Sabadell  i  després  de  fitxar  pel  CD  La

Concòrdia,  on va guanyar una lliga,  va fitxar pel Femisport Palau on va aconseguir

l’ascens  a  la  màxima  divisió  nacional  femenina  la  temporada  2018/2019.  Després

d’aquestes bones temporades a Catalunya, Anna Escribano va fitxar pel Poio Pescamar

la temporada 2019/2020. Un fitxatge que va suposar marxar de casa, però tal com diu

l’Anna, ‘’les condicions i  el projecte era molt bo i no es podia rebutjar’’.  A més, l’ala

catalana, campiona d’Espanya sub 20 i subcampiona d’Espanya sub 17, era una habitual

de les Seleccions Catalanes Base de futbol sala, en què guarda molts bons records, ja

que explica  que ‘’es  valora  més ara  que quan ho tens’’,  i,  sobretot,  ressalta  que li

agradaria jugar amb la Selecció Catalana Absoluta femenina de futbol sala.
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https://www.youtube.com/watch?v=fKp3Ctiz_9k

